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Websites Vlaamse overheid  -  Audits inzake toegankelijkheid

Nieuwe Vlaamse overheidswebsites moeten sinds 2006 toegankelijk zijn volgens de 
normen van het Anysurferlabel. Op de website van het beleidsdomein Bestuurszaken zijn 
hier zeer duidelijke en transparante cijfers over te vinden.

Het aantal toegankelijke websites gaat echter jaar na jaar achteruit. In juni 2014 
behaalde amper 4,7% van de overheidswebsites het Anysurferlabel, terwijl 55% voldeed 
aan de criteria voor basistoegankelijkheid.

De entiteiten kunnen op eigen kost een audit aanvragen om hun websites te controleren 
en te verbeteren.

1. Hoeveel audits werden door de entiteiten die onder de bevoegdheid van de minister 
vallen, aangevraagd? Graag indien mogelijk een overzicht per jaar vanaf 2006 tot op 
heden.

2. Hoeveel hebben de desbetreffende audits gekost aan de entiteiten? Ook hier graag 
een overzicht per jaar sinds 2006.

3. Resulteerden de audits telkens in websiteaanpassingen? 

Zo ja, hoeveel werd uitgegeven aan deze aanpassingen? 

Zo neen, wat is de reden dat hiermee niets werd gedaan?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Geert Bourgeois (272), Hilde Crevits (395), 
Annemie Turtelboom (281), Liesbeth Homans (664), Ben Weyts (1059), Jo Vandeurzen 
(582), Philippe Muyters (548), Joke Schauvliege (691), Sven Gatz (187).



PHILIPPE MUYTERS 
VLAAMS MINISTER VAN WERK, ECONOMIE, INNOVATIE EN SPORT

ANTWOORD
op vraag nr. 548 van 20 april 2015
van PIET DE BRUYN

Het gecoördineerd antwoord op deze vraag wordt verstrekt door mijn collega, mevrouw 
Liesbeth Homans, Viceminister-president van de Vlaamse Regering, Vlaams minister van 
Binnenlands Bestuur, Inburgering, Wonen, Gelijke Kansen en armoedebestrijding.


